
 
 

كة العادي العامة الجمعية اجتماع نتائج  ش.م.ع.ق.  أعمال لشر
 

 
-------------------------------------------------------------------------------- 

كة   عقدت   قطر:   –   الدوحة   ، 2024مارس    12 عة  الأعمال  مجموعات   وأكب    أبرز   إحدى   )أعمال(،   ش.م.ع.ق"  أعمال  "شر   الأنشطة   متنوِّ

ي تمام الساعة    2024مارس    12  الموافق   الثلاثاء   يوم   وذلك   ، العادي  العامة  الجمعية   اجتماع   ، بالمنطقة
 
ي فندق ماريوت    مساء    00: 10ف

 
ف

ي قاعة العرين
 
ي سنبر الدوحة، ف

   . ماركب   سيتر

ي  النصاب  اكتمال اعلان فور و 
ي  ال قاسم بن فيصل الشيخ سعادة افتتح القانون 

 قائلا:  لجلسة ا  الادارة مجلس رئيس  ثان 

ي  ،الكرام الحضور   أعزاءي  ،الرحيم الرحمن الله بسم"
ي  بكم  أرحب أن يسعدن 

كة  العادية العامة  الجمعية اجتماع ف     اعمال.  لشر

ي  أود 
ئكم أن البداية  ف 

ّ
  وعليكم  علينا  الله  أعاده المبارك، رمضان شهر  بحلول   أهن

 
كات.  واليُمن  بالخب    جميعا كة نجحت  لله، الحمد  والب    شر

ي  أعمال
كات  إضافة وتم  ، 2023 عام خلال   جيدة  نتائج تحقيق ف  ي  الفرص من   للاستفادة الاستثمارية، محفظتها  إلى جديدة شر

  من عدد   ف 

ي  العوامل أهم ومن  والخدمات.  المعلومات وتكنولوجيا  الطاقة مثل الحيوية  القطاعات
  هي   النجاح هذا  تحقيق  عل   ساعدت التر

اتيجية ي  التنوع اسبر
ع  التر

ّ
كة، بها  تتمت ، مركزها  وقوة الشر   قوة  إلى بالإضافة أنشطتها،  وتطوير   الفرص من الاستفادة  عل  وقدرتها  المالىي

ي   آل حمد   بن  تميم  الشيخ الأمب   السمو  صاحب بقيادة   الرشيدة حكومتنا   وحرص  القطري، الاقتصاد 
  آمن استثماري  مناخ توفب    عل  ثان 

ع  نحن ومستقر. 
ّ
   نتطل

 
  السادة وأشكر   المتواصلة، ثقتهم عل   اهمينا مس  أشكر   أن هنا  وأود  الله، بإذن  النجاح من المزيد  تحقيق إلى دائما

ي  جهودهم عل   التنفيذية والإدارة  الإدارة مجلس  أعضاء 
كة إدارة ف    لتحقيق واتطلع 2023 عام خلال  النمو  تحقيق  إلى وتوجيهها   الشر

ي  النجاحات من   المزيد 
 " تعالى.  الله بإذن  2024 ف 

ي  آل قاسم  بن تميم  الشيخ سعادة  التنفيذي الرئيس نائب  الكامل التقرير  قراءةب سيقوم
 . ثان 

ا   ته. وبركا  الله  ورحمة عليكم  والسلام  حضوركم، عل   لكم شكر 

 

ت ثم ومن  :   العادي  العامة  الجمعية اجتماع أجندة بنود  بمناقشة   الجمعية باشر ي
 كالآنر

 
كة  نشاط  عن  الإدارة  مجلس   رئيس   تقرير   سماع   : الأول  البند      المنتهية  المالية   للسنة  المال    ومركزها   الشر

 
  2023  ديسمب    31  ف

كة  المستقبلية الخطة  ومناقشة عليه والتصديق  .للشر

 

ي  آل فيصل   بن  محمد  الشيخ سعادة قام
  التقرير  وجاء  ، الإدارة مجلس  رئيس  تقرير  بإلقاء  ،المنتدب  والعضو   الإدارة مجلس رئيس  نائب ثان 

   : يلي  كما 

 

كات  شؤون  دائرة  ممثلي  السادة  الكرام، المساهمون  السادة  الرحيم،  الرحمن  الله بسم " ي  وممثلي  الشر
،  الحسابات  مدققر مي     أشكركم  المحبر

كة العادي العامة  الجمعيّة  لاجتماع اليوم هذا  حضوركم  عل   .اعمال لشر

An English message will follow 



 
ي   الادارة  مجلس  اعضاء  عن  وبالإنابة  نفسي   عن  بالأصالة

كة  السنوي  التقرير   لكم  أقدم  أن  يسعدن    الأداء   عكس  والذي  ،2023  لعام  اعمال  لشر

ي 
كة   الاستثنان  اتيجيتها   ومرونة  للشر ا   تحقيق  من   اعمال  تمكنت  حيث  اسبر ا   نمو  ا   قوي  ام  ا،  والبر 

 
ي   التحديات  من  بالرغم  ثابت

 
  يتمتع   سوق   ف

 المصلحة.  أصحاب وجميع  المساهمي    عل   بالفائدة عاد   مما   الشي    ع، والتغب    بالديناميكية

ي   المالية،  النتائج  عل  بالنظر 
ي   زيادة  مع  ،2023  عام  قوي  أداء  عن  أعلن  أن  يشن 

 
ي   ٪ 4.7  بنسبة   وارتفاع  سنوي  أساس  عل  الإيرادات   ف

 
  ف

ي 
 
كة الرب  ح صاف  اعمال.  لشر

ي   العقارات  وقطاع  والتوزي    ع  التجارة  قطاع  من  كل  أظهر   وقد 
 
كة   ف   المالىي   والمركز   الراسخ  اعمال  موقع  ساهم  حيث  وملحوظ،  متمب     أداء  الشر

كة.   المالية المرونة وإظهار  القطاعات  مختلف  عب    المتنوعة الفرص  من بالاستفادة  القوي  للشر

اتيجية  أن   كما  كة   النمو   اسبر كة  انشطة   خلال  من  حيث   ، 2030  قطر   رؤية   مع   تتماشر   اعمال  لشر   دور   تلعب  أن  من  تتمكن   المتنوعة  الشر

ي   محوري
ي   تفانينا   أداؤنا   ويؤكد   المستدامة.   التنمية  أهداف  وتحقيق  القطري  الاقتصاد   تنوي    ع  تعزيز   ف 

  الاقتصادي   النمو   عجلة   دفع   ف 

ي  القطاعات مختلف  عب    لقطر  العالمية  والتنافسية
 بها.   نعمل التر

ي  محظوظي     نحن
ي  ساعدنا  مما  الاقتصادية والقوة  بالاستقرار   تتمب     استثمارية ببيئة  العمل ف 

ات مواجهة ف    من   بالرغم حيث السوق.  متغب 

ي   المرتبطة   المشاري    ع  من  الانتهاء   بعد   والبناء،   المقاولات   قطاع   تباط  
  هذه   تجاوز   من  اعمال   تمكنت   فقد   ، 2022  العالم   كأس   بطولة  ف 

ات  اعة  المتغب  اتيجية   عل   مستندة   بب  ي   حافظنا   فقد   الواضحة،   والرؤية   التنوع   اسبر
ي   بذلك   مساهمي     الأمد،   طويل   النمو   تحقيق  ف 

  استقرار   ف 

 .قطر اقتصاد 

ي   والابتكار   التحرك  شعة  إن
كاتنا   أظهرتها   التر ي   بالعمل  شر

،  سوق  ف  ي   ساهمت   ديناميكي
كة  نمو   ف  ،  العام  خلال  الشر ي

  عل   شهادة  وهو   الماض 

كة  البارعة الادارة ي  للشر
 .الممب    فريقنا  قدمها   التر

مة  تزال  لا   اعمال  فإن  التجارية،   الناحية   من  إنجازاتنا   إلى  بالإضافة كات   الاجتماعية  بالمسؤولية   المتعلقة  بالمبادرات  ملبر  ي   للشر
  تتماشر   التر

ا   وتساهم  قيمنا   مع ي   إيجاب 
ي   المبادرات  من  العديد   بتنفيذ   قمنا   ،2023  عام  خلال  المجتمع.   وبناء  تطور   ف 

  والرفاهية   الصحة  عل  تركز   التر

ها  المرأة  وتمكي     والرياضة  ي  المبادرات،   هذه  وتعكس  المساهمات.  من   العديد  وغب 
وضح   التر

ُ
ي   بالتفصيل  ست

  الاجتماعية  المسؤولية قسم  ف 

كات ي  للشر
 
كات، وحوكمة  والمجتمعية البيئية  الافصاحات وتقرير السنوي التقرير  ف امنا  الشر ي  البر 

 
 لمجتمعنا.   الافضل  تحقيق  ف

ا   أعب    أن  أود 
 
ي   ال  حمد   بن  تميم  الشيخ   المفدى  البلاد   امب    السمو   صاحب  بقيادة الثابت   ودعمها   الحكيمة  قطر   لقيادة  شكري  عن   أيض

  ثان 

ي  والمساهمة الاقتصادي  النشاط لازدهار  مواتية بيئة  أوجد   الذي الامر  ، ورعاه  الله حفظه
 .الأمة تقدم  ف 

م  الإدارة  مجلس  فإن  المستقبل،   الى  وبالنظر    وتحقيق  القوي  المالىي   المركز   عل الحفاظ  مع   المجدية   النمو   فرص  استكشاف   بمواصلة  ملبر 

ا   لمساهمينا.   مستدامة  عوائد  ام،  هذا   مع  وتماشي  ح  الالبر    ليتم   ،2023  عام  من  المتحققة  الأرباح  تدوير   العامة  الجمعية  عل  المجلس  يقبر

ي  الاستثمار  إعادة
 المصلحة.  اصحاب لجميع  مضافة قيمة  وإيجاد  مستدام نمو  لتحقيق   حاليا  دراستها  تتم متعددة  مشاري    ع  ف 

ي 
ي   فلا   الختام،   وف 

ي   اتقدم  أن  إلا   يسعت 
كائنا   وعملائنا   وموظفينا   لمساهمينا   الصادق   بامتنان  ا،   وتفانيهم.   دعمهم   عل   وشر ي   سنستمر   سوي 

  دفع   ف 

ي  والمساهمة اعمال ونجاح  نمو   عجلة
 " التوفيق ولىي  والله .ومستدام مزدهر   لمستقبل قطر   رؤية تحقيق ف 

ي  ال قاسم  بن  فيصل
 ثان 

كة  نشاط  عن   الإدارة  مجلس  رئيس  تقرير   عل  العامة  الجمعية  صادقت ي   المنتهية  المالية  للسنة  المالىي   ومركزها   الشر
  2023  ديسمب    31  ف 

كة.   المستقبلية والخطة   للشر



 
 

   البند 
 
كة الموحدة  المالية البيانات عن الخارج    الحسابات راقب م تقرير  : الثان    المنتهية المالية للسنة   للشر

 
  ، 2023  ديسمب   31  ف

 عليه.  والتصديق

 ديسمبر  31  في  المنتهية  المالية  للسنة  للشركةالبيانات المالية الموحدة    عن  الخارجي  الحسابات  مراقب  تقرير  على  العامة  الجمعية  صادقت
2023. 
كة الموحدة المالية البيانات عل   والتصويت ناقشةم : الثالث البند     المنتهية المالية  للسنة للشر

 
 . 2023 ديسمب    31 ف

   . 2023 ديسمبر 31 في  المنتهية المالية للسنة  للشركة البيانات المالية الموحدة  على العامة  الجمعية صادقت
 

   :يلي كما  المالية   النتائج ملخص  وكان

 ( 2022 العام خلال  قطري ريال مليون   2,058.9  مع  )مقارنة قطري  ريال مليون   2,077.2 لتبلغ  ٪0.9 بنسبة الإيرادات ارتفعت •

 ( 2022  العام  خلال   قطري  ريال  مليون  484.7  مع  )مقارنة   قطري  ريال  مليون  499.6  لتبلغ  ٪3.1  بنسبة   الإجمالية  الأرباح  ارتفعت •

    ارتفع •
 
    المساهمي     حقوق   إل  المنسوب  الرب  ح  صاف

 
  347.8  مع  )مقارنة  قطري  ريال  مليون  367.5  ليبلغ  ٪5.7  بنسبة  أعمال  ف

 ( 2022 العام خلال قطري  ريال  مليون

 ( 2022 العام خلال  قطري  ريال 0.055 مع  )مقارنة قطري ريال  0.058  ليبلغ  ٪5.7 بنسبة   السهم عل  العائد  ارتفع •

•   
 
    الاستثمارات   صاف

 
  ريال   مليون  48.3  مع   )مقارنة  قطري  ريال   مليون  35.7  ليبلغ   ٪26.1  بنسبة   انخفض  الرأسمالية  النفقات   ف

 ( 2022 العام خلال  قطري

 ( 2022خلال   ٪2.0)مقابل   ٪ 2.4ارتفعت نسبة الإقراض بصورة هامشية لتصل   •

ح عل  والتصويت مناقشة : الرابع البند     المنتهية  السنة عن النقدية الأرباح بتدوير  الإدارة مجلس  مقبر
 
  2023 ديسمب   31 ف

 . عليه والتصديق

ح  عل العامة  الجمعية  صادقت ي   مجلس مقبر
 . والتصديق عليه 2023ديسمب    31بتدوير الأرباح النقدية عن السنة المنتهية ف 

 

كة حوكمة  تقرير  عل  والتصويت مناقشة : الخامس البند     المنتهية للسنة  الشر
 
 واعتماده.   ، 2022  ديسمب   31  ف

كة حوكمة  تقرير   عل العامة  الجمعية  صادقت ي  المنتهية  للسنة الشر
 . 2022  ديسمب    31  ف 

 

كة  المالية  التقارير   إعداد   عل   الداخلية  الرقابة  ضوابط  بنظام   الخاص  تقرير ال  عل   والتصويت  مناقشة  : السادس  البند     للسنة  للشر

   المنتهية 
 
 واعتماده.  2023  ديسمب   31 ف

كة  المالية  التقارير   إعداد   عل  الداخلية  الرقابة   ضوابط   بنظام  الخاص  تقرير ال  عل  العامة  الجمعية   صادقت ي   المنتهية  للسنة  للشر
  31  ف 

 . 2023  ديسمب  

 

   المنتهية السنة عن المسؤولية  من الإدارة مجلس أعضاء  ذمة إبراء : السابع البند 
 
 . أتعابهم  وتحديد   2023 ديسمب   31 ف

ي   المنتهية  السنة  عن  المسؤولية  من  الإدارة  مجلس   أعضاء  ذمة  إبراء  عل  العامة  الجمعية  صادقت
وقررت عدم توزي    ع    2023ديسمب     31  ف 

 لقواني   الهيئة ووزارة التجارة والصناعة
 
 . مكافآت عل أعضاء مجلس الإدارة وذلك امتثالا

 

 .أتعابه وتحديد  2024 لسنة  الخارج    الحسابات مراقب تعيي    : لثامنا البند 



 
كة   ي  صادقت الجمعية العامة عل تعيي   شر ي إم ج  ي للحسابات للسنة المالية كي ن     وتم تحديد أتعابه.  2024كمراقب خارج 

 

 

 

 

 

 -انتهى-

 

 المعلومات:  من  للمزيد 

 

0666 4435 974 + 

 

كة  اعمال  شر

 

laura.ackel@aamal.com.qa 

 

 

 والتسويق  العامة العلاقات مسؤولة  ،عقل  لورا 

 ( 66716576 974+  )موبايل: 

 

 

 

 

 

 

 

 

كة  عن نبذة  : ق. ع. م.  ش.   اعمال شر

كة  تعتب   ها   الأعمال  مجموعات  أكب    إحدى   أعمال  شر    وأكبر
 
ي   تنوعا
ي   إدراجها   وتم  المنطقة،  ف 

ي   قطر   بورصة  ف 
ي   ، 2007  ديسمب    ف 

  مارس   12  وف 
كة السوقية القيمة بلغت  2024 (  دولار  مليار 1.35) قطري  ريال  مليار  4.93 للشر  أمريكي

 
كات  نشطة   أعمال  وحدة  30  وتضم  واسع  نطاق  عل   أعمال  عمليات  تتنوع  وعات   تابعة  )شر كة(  ومشر ي   رائدة  مراكز   مع   مشبر

ي   السوق   ف 
  ف 

كة  وتوفر  والأدوية، الطبية  والمعدات  الخدمات،  وإدارة  والعقارات،  والتجزئة،  الصناعة،  قطاعات   الاستثمار   فرصة   للمستثمرين  اعمال   شر
ي  والتوازن الجودة  عالية 

 . وتطوره  القطري للاقتصاد  المتسارع النمو  ف 
كة حول  المعلومات من   للمزيد  :  الموقع زيارة   يرج    ،اعمال شر ي

ون    www.aamal.com.qa الإلكبر

mailto:laura.ackel@aamal.com.qa
http://www.aamal.com.qa/


 
 

 
Aamal Company Q.P.S.C. (“Aamal”) 

Results of the Annual Ordinary General Assembly Meeting 
 

-------------------------------------------------------------------------------- 

12 March, 2024, Doha – Qatar: “Aamal Company Q.P.S.C.” (Aamal), one of the region’s most diversified 

companies, held its Annual Ordinary General Assembly Meeting, after the quorum was achieved on 

Tuesday, 12 March 2024 at Marriott Marquis City Center Doha, at Al Areen Ballroom.   

 

After the quorum was achieved, H.E. Sheikh Faisal Bin Qassim Al Thani - Chairman of Aamal Company – 
welcomed the attendees stating: 
 

“In the name of God the most gracious, the most merciful, Dear respected guests, 

It is with great pleasure that I welcome you to Aamal Company’s Ordinary General Assembly Meeting 

today. At the beginning, I would like to congratulate you all on the occasion of the holy month of 

Ramadan, may it shower you all with blessings and many returns. Aamal was able to achieve good 

results during the year 2023, including the addition of new companies to our investment portfolio, 

captilising on opportunities in a number of vital sectors such as energy, information technology and 

services.One of the most important factors that led to this remarkable success is the diversification 

strategy the Company enjoys, its strong financial position, and its ability to benefit from opportunities 

and develop its activities, in addition to the strength of the Qatari economy, and the efforts of our wise 

Government, led by H.H. Sheikh Tamim bin Hamad Al Thani, to provide a safe and stable investment 

environment. We will continue to achieve more success, and I would like to thank our shareholders for 

their trust in the company, and to thank our Board Members and executive management for their 

guidance and efforts in managing the Company and leading it toward growth during 2023. 

The full report will be delivered by Aamal Deputy CEO Sheikh Tamim Bin Faisal Qasim Al Thani.  

Thank you for being with us today.” 

The Assembly proceeded to discuss the items on the agenda of the Ordinary General Assembly meeting 

as follows: 

 

 

 



 
(1) To hear and approve Chairman’s report on the Company’s activities and the financial position for 

the financial year ended 31 December 2022, and hearing the Company’s future business plan. 

 

Sheikh Mohammed Bin Faisal Al Thani, Vice Chairman of the board and Managing Director, delivered the 

Chairman’s report as follows: 

“In the name of God, the Most Gracious, the Most Merciful, honorable shareholders, representatives of 

the Companies Affairs Department and representatives of the esteemed auditors: 

Thank you for your attendance today at the Ordinary General Assembly Meeting of Aamal Company. On 

behalf of myself and the Board of Directors, I am pleased to present Aamal Company’s Annual Report for 

2023. This report highlights the exceptional performance of our company and the resilience of our 

strategy that enabled us to achieve strong growth and remain on track despite the challenges posed by a 

dynamic and rapidly changing market. 

Aamal Company reported a strong performance in 2023, marked by an marginal increase in revenues and 

a 4.7% rise in net profit. Notably, our Trading and Distribution segment and our Property segment 

demonstrated outstanding performances, leveraging Aamal's solid financial position to capitalise on the 

diverse opportunities across the sectors. 

Despite market challenges, including a slowdown in the construction sector following the completion of 

projects associated with the 2022 FIFA World Cup, Aamal has successfully navigated market fluctuations 

with finesse. Our strategy of diversification and clear vision ensure long-term growth and contribute to 

Qatar's economic stability. 

Our growth strategy remains aligned with the Qatar National Vision 2030. Through our diversified 

activities, Aamal Company plays a pivotal role in enhancing the diversification of the Qatari economy and 

in contributing to sustainable development goals. Our performance underscores our dedication to driving 

Qatar's economic growth and global competitiveness across the sectors in which we operate. 

In a dynamic market, the agility and innovation demonstrated by our companies have been instrumental 

in our growth over the past year - a true testament to the excellent leadership of our executive team. 

In addition to our commercial achievements, Aamal remains committed to initiatives related to corporate 

social responsibility which align with our values and positively contribute to community development and 

enhancement. In 2023, we implemented numerous such initiatives focusing on health, well-being, sports, 



 
and women’s empowerment, among others. For further information on our commitment to supporting 

our communities, please refer to the Corporate Social Responsibility section of this Annual Report, as well 

as our Environmental, Social, and Corporate Governance disclosure report. 

Looking ahead, the Board of Directors remains committed to exploring attractive growth opportunities 

while maintaining a strong financial position. Our goal is to achieve sustainable returns for our 

shareholders. In line with this commitment, while the Board evaluates several encouraging business 

opportunities, the Board of Directors will proposes to the General Assembly to retain the profits from 

2023.  

Finally, I would like to take this opportunity to express my sincere gratitude to our shareholders, 

employees, customers, and partners for their support and dedication. I would also like to express my 

sincere gratitude to the wise leadership of Qatar under the guidance of His Highness the Amir Sheikh 

Tamim bin Hamad Al Thani which has created such a favourable environment for economic activity to 

thrive and contribute to the nation's progress. Together, we will continue to drive Aamal’s growth and 

success, contributing to the realization of Qatar's vision for a prosperous and sustainable future. 

May Allah grant us success, 

Faisal bin Qassim Al Thani 

The General Assembly approved the Chairman’s report on the Company’s activities and the financial 

position for the financial year ended 31 December 2023, and the Company’s future business plan. 

 

(2) To hear and approve the External Auditor’s report on the Company’s Consolidated Financial 

Statements for the financial year ended 31 December 2023. 

The General Assembly approved the External Auditor’s report on the Company’s Consolidated Financial 

Statements for the financial year ended 31 December 2023. 

 

(3) To discuss and approve the Company’s Consolidated financial statements for the financial year 

ended 31 December 2023. 

The General Assembly approved the Company’s Consolidated financial statements for the financial year 

ended 31 December 2023. 

 

Financial Highlights 



 
• Total revenue up 0.9% to QAR 2,077.2m (2022: QAR 2,058.9m) 

• Gross profit up 3.1% to QAR 499.6m (2022: QAR 484.7m) 

• Net profit attributable to Aamal equity holders up 5.7% to QAR 367.5m (2022: QAR 347.8m) 

• Reported earnings per share increased 5.7% to QAR 0.058 (2022: QAR 0.055) 

• Net capital expenditure down 26.1% to QAR 35.7m (2022: QAR 48.3m) 

• Gearing increased marginally to 2.4% (2022: 2.0%) 

 

(4) To discuss and approve the proposal of the Board of Directors to retain the profits of the company 

for the financial year ended 31 December 2023. 

The General Assembly approved the proposal of the Board of Directors to retain the profits of the 

company for the financial year ended 31 December 2023. 

 

(5) To discuss and approve the Company’s Corporate Governance Report for the year ended 31 

December 2023. 

The General Assembly approved the Company’s Corporate Governance Report for the year ended 31 

December 2023. 

 

(6) To discuss and approve the Company’s Internal Control over Financial Reporting (ICOFR) Report for 

the year ended 31 December 2023. 

The General Assembly approved the Company’s Internal Controls over Financial Reporting (ICOFR) 

Report for the year ended 31 December 2023. 

 

(7) To discharge Members of the Board of Directors from their liability for the year ended 31 December 

2023 and to decide their remuneration and bonuses. 

The General Assembly approved discharging Members of the Board of Directors from their liability for the 

year ended 31 December 2023, and the Assembly approved not to distribute bonuses to the members of 

the Board of Directors for the year, in compliance with the laws of QFMA and the Ministry of Commerce 

and Industry. 

 

(8) To appoint the External Auditor for the Financial Year of 2024 and fix their fees. 



 
The General Assembly approved appointing KPMG as the Company’s External Auditor for the Financial 

Year of 2024 and set their fees. 

 

-Ends- 

  



 
Further Inquiries:  

 

 

 

Aamal Company 

 

+ 974 4435 0666 

Laura Ackel, Communications and Marketing Officer 

(Mobile: +974 66716576) 

 

laura.ackel@aamal.com.qa 

 

 

 

 

 

 

About Aamal Company Q.P.S.C. 

Aamal is one of the region’s most diversified companies and has been listed on the Qatar Stock Exchange since 

December 2007. As at 12 March 2024, the Company had a market capitalisation of QAR 4.93 bn (US$ 1.35 bn).  

Aamal’s operations are widely diversified and comprise 29 active business units (subsidiaries and joint ventures) with 

market leading positions in the key industrial, retail, property, managed services, and medical equipment and 

pharmaceutical sectors, thereby offering investors a high quality and balanced exposure to Qatar’s wider economic 

growth and development.  

For further information on Aamal Company, please refer to the corporate website: http://www.aamal.com.qa 
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